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	المؤهلات الأكاديمية:
	EDUCATION:

	·  بكالوريوس في علوم الحاسبات والمعلومات – جامعة القاهرة – جمهورية مصر العربية 2005.


	•Bachelor's degree in Computer and Information Sciences - Cairo University - Arab Republic of Egypt 2005.

	الشهادات / الدورات:
	CERTIFICATES/COURSES:  

	· شهادة الرخصة الدولية لتشغيل الحاسب الآلي ICDL
· شهادة Microsoft Certified Solutions Developer من ميكروسوفت.
· شهادة اوراكل
· Asp.net Diploma
· SQL Server Diploma
· الدورة الشاملة لمطّور الويب
· دورة في تطبيقات الويب الديناميكية من ميكروسوفت.
· دورة في اسس تطوير الويب وعلوم الكمبيوتر والبرمجة.


	• ICDL International Computer Driving License
• Microsoft Certified Solutions Developer Certificate from Microsoft.


• Oracle Certification

• Asp.net Diploma
• SQL Server Diploma
• The Comprehensive Web Developer Course
• A course in dynamic web applications from Microsoft.
• A course in the foundations of web development, computer science and programming.

	مجال التخصص :
	Specialization:

	· هندسة الحاسوب
· البرمجة
· برمجة المواقع الالكترونية
· برمجة انظمة التسويق الالكتروني
· إعداد وتجهيز خطط وخرائط البرمجة وكتابة الأكواد البرمجية اللازمة لتشغيل الموقع بالشكل المطلوب واختبار عمل الأكواد في كل مرحلة من مراحل التطوير.
· الكشف وإيجاد الحلول للأخطاء البرمجية ومتابعة الجديد في التقنيات البرمجية ومحاولة تطبيقها في مشاريع العمل ومواكبة كل ما هو حديث في عالم التكنولوجيا وتطبيق ما هو مناسب منها
· العمل والتعاون مع مصممي الويب لتحقيق الأهداف المرجوة من التصميم الرقمي
· الإشراف على المواقع الإلكترونية ومتابعة أداء الموقع بعد إطلاقه وإجراء التعديلات والتحسينات بشكل مستمر.
	•Computer Engineering
•programming
•Website programming
• Programming electronic marketing systems
•Preparing and preparing programming plans and maps, writing the necessary code to operate the site in the required manner, and testing the work of the codes at each stage of development.
• Detecting and finding solutions for software errors, following up on new software technologies, trying to apply them in work projects, keeping abreast of all that is modern in the world of technology, and applying what is appropriate from them. 
• Work and collaborate with web designers to achieve the desired goals of digital design
• Supervising the websites, following up the performance of the website after its launch, and making adjustments and improvements on an ongoing basis.


	الخبرات:
	EXPERIENCE:

	· العمل كمطور ويب – شركة الجودة للبرمجيات بجمهورية مصر العربية 2006-2010.
· العمل كمطور ويب لدى مجموعة الصفاء للتكنولوجيا بجمهورية مصر العربية 2011-2016.
· العمل كمطور ويب لدى مجموعة التويجري لأنظمة الكمبيوتر- فرع جمهورية مصر العربية، منذ  2017 وحتى تاريخه.
· خبرة طويلة بلغات تطوير المواقع الالكترونية (HTML)، (ASP.NET)، (PYTHON)، (PERL)، (JSP)، (AJAX)، (XML)، (APACHE TOMCAT)، (SQL SERVER)، بالاضافة لتقنيات شبكة الانترنت ومعرفة ايضا في ( (J2EE, Java-XML (XML Schema, XQuery, Xpath, JAXB / XMLBeans) و (Microsoft .NET, Visual Studio) وتطوير تطبيقات الويب وتشخيص واكتشاف المشاكل والتعرف على أسبابها وإصلاح الأعطال التقنية ومتابعة أسبابها لتجنّب وقوعها في المستقبل
· القدرة على القيام بمهام متعددة في آن واحد وخبرة جيدة في تشخيصات الشبكات، وأدوات تحليل الشبكات ومعرفة أساسية بتحسين محركات البحث أو ما يُطلق عليها  SEO

· مهارات في حل المشاكل
والتعلُّم الذاتي والمستمر وإتقان الكثير من التقنيات التكنولوجية الحديثة مثل مهارات الـ STEM، وهي مهارات العلوم، والتكنولوجيا، والهندسة، والرياضيات.

· خبرة في تصميم وتطوير وتنفيذ الأنظمة بالإضافة لتصميم قواعد البيانات وتطوير نظام إدارة المحتوى وخبرة عالية في تطوير وصيانة الأنظمة والمواقع الإلكترونية بإستخدام لغة برمجة (ASP)  مع قواعد بيانات (SQL Server)
· الحرص على فهم إحتياجات العملاء، والبرمجة، وإجراء الإختبارات لضمان الجودة، وتقديم التقارير والقدرة على تحليل وتقييم الأنظمة والمواقع الإلكترونية الحالية وإستخدام برامج التصميم المطبعي بشكل جيد مثل برنامج (Adobe Photoshop)

· مهارة في تطوير LAMP, CSS, HTML وتصميم الرسومات وخبرة في تحسين محركات البحث والاعلانات عبر الانترنت.
· الالمام بالتصميم الجرافيكي الى جانب المهارات الحاسوبية  وفهم آلية عمل تطبيقات الويب والتعامل مع قواعد البيانات وخبرة عملية في تشخيص الشبكة وأدوات تحليلات الشبكة
· الخبرة العملية في برمجة الويب ومهارات البرمجة والمعرفة المتعمقة بـ HTML / CSS الحديث
· فهم كيفية عمل تطبيقات الويب بما في ذلك الأمان وأفضل ممارسات التطوير


· المعرفة الكافية لنظم قواعد البيانات، البرمجة الشيئية وتطوير تطبيقات الويب
	• Work as a web developer - Quality Software Company in the Arab Republic of Egypt 2006-2010.
• Work as a web developer for Al-Safa Group for Technology in the Arab Republic of Egypt 2011-2016.
• Worked as a web developer at Al-Twaijri Computer Systems Group - Egypt Branch, from 2017 to date.
• Extensive experience in web development languages ​​(HTML), (ASP.NET), (PYTHON), (PERL), (JSP), (AJAX), (XML), (APACHE TOMCAT), (SQL SERVER), as well as network technologies. The Internet is also knowledgeable in (J2EE, Java-XML (XML Schema, XQuery, Xpath, JAXB / XMLBeans) and (Microsoft .NET, Visual Studio), developing web applications, diagnosing and detecting problems, identifying their causes, fixing technical faults, and following up on their causes to avoid their occurrence in the future.

• Ability to do multiple tasks simultaneously and good experience in network diagnostics, network analysis tools and basic knowledge of search engine optimization or SEO .

• Problem solving skills Self-learning and continuous mastery of many modern technological techniques such as STEM skills, which are science, technology, engineering, and mathematics skills.

• Experience in designing, developing and implementing systems in addition to designing databases and developing a content management system, and high experience in developing and maintaining systems and websites using the programming language (ASP) with (SQL Server) databases.
• Ensure understanding of customer needs, programming, quality assurance testing, reporting, ability to analyze and evaluate existing systems and websites, and good use of typographic design software such as Adobe Photoshop.

• Skill in LAMP, CSS, HTML development,
 graphic design and experience in SEO and online advertising.
• Familiarity with graphic design, in addition to computer skills, understanding how web applications work, dealing with databases, and practical experience in network diagnostics and network analytics tools.

• Hands-on experience in web programming, programming skills and in-depth knowledge of modern HTML/CSS
• Understand how web applications work,
including security and development best practices
• Adequate knowledge of database systems, object-oriented programming and web application development

	العضويات :
	MEMBERSHIP:

	· نقابة المبرمجين المصريين
· نقابة المهندسين المصرية
	• Egyptian Programmers Syndicate
•Egyptian Engineers Association

	  اللغات:
	Languages:

	· اللغة العربية (اللغة الأم)
· اجادة اللغة الانجليزية.
	· Arabic(Mother Language)
· Fluent English.





